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پیام مهم رونالدو به هواداران منچستریونایتد
کریســتیانو رونالــدو ســتاره پرتغالی 
36 ســاله، به هواداران منچســتریونایتد 
اطمینان داد که حداقل تا 3 الی 4 ســال 
دیگر در بالاترین سطح بازی خواهد کرد. 
منچستریونایتد تابستان جذابی را سپری 
کرد. آن ها پس از به اتمام رسیدن مسابقات 
یورو 2020، موفق شدند جیدون سانچو را 

از بروســیا دورتموند و رافائــل واران را از رئال مادرید خریداری کنند. این پایان 
کار شــیاطین ســرخ در این پنجره نبود و در یک حرکت جالب توجه توانستند 
کریستیانو رونالدو را از چنگال منچسترسیتی بیرون بکشند و با 20 میلیون پوند 
او را هایجک کنند.  به نقل از سایت گل، ستاره سابق یوونتوس و رئال مادرید در 
گفت و گویی با وز براون مدافع سابق منچستریونایتد گفت: »منچستریونایتد به 
مدت پنج سال است که جامی برنده نشده است و من به همین دلیل اینجا هستم. 
من برای تعطیلات و خوش گذرانی در منچســتر نیستم. همانطور که می دانید 
من ســال های خیلی دور لباس این باشگاه را پوشیدم و چیزهای مهم زیادی را 
برنده شدم و دوباره اینجا هستم تا پیروز شوم. من و هم تیمی هایم قادر به انجام 
هرکاری هستیم. من آماده بازی کردن هستم. فرصت خوبی برای من، هواداران و 
باشگاه به وجود آمده که قدم رو به جلو برداریم. من از نظر ذهنی و جسمی کاملا 
آماده هستم و فکر کنم بتوانم تا 3 یا 4 سال دیگر در بالاترین سطح بازی کنم.«

فوتبال ایران بار دیگر اول آسیا شد
 شاگردان اسکوچیچ تیم ۲۲ جهان

تیم ملی فوتبال ایران رده نخســت 
آسیا در رده بندی فیفا را پس گرفت.

به گــزارش فوتبالی، بعــد از پایان 
دیدارهای ملی فوتبــال جهان در ماه 
ســپتامبر، رده بندی تیم های ملی نیز 
مشخص شــد و مهم ترین نکته برای 
فوتبــال ایران، صعود دوبــاره به صدر 

تیم های آســیایی بود. تیم ملی فوتبال ایران توانســت در دومین دیدار خود در 
انتخابی جام جهانی با ســه گل عراق را از پیش روی بردارد و 6 امتیازی شــود. 
این نتیجه باعث شــد تا تیم ملی فوتبال ایران با 4 پله صعود در رده 22 جهان 
و اول آســیا قرار گیرد و به این ترتیب تیم ملی فوتبال ایران برای اولین بار بعد 
از جام ملت های آسیا، رده نخست تیم های آسیایی در رده بندی فیفا را از ژاپن 

پس گرفت.
رده بندی ۱۰ تیم برتر جهان:

بلژیک- برزیل- انگلیس- فرانسه- ایتالیا- آرژانتین- پرتغال- اسپانیا- مکزیک- 
دانمارک

رده بندی ۱۰ تیم برتر آسیا:
 ایران )22 جهان(- ژاپن )26 جهان(- استرالیا )32 جهان(- کره جنوبی )36 
جهان(- قطر )43 جهان(- عربستان )۵6 جهان(- امارات )6۹ جهان(- عراق )۷2 

جهان(- چین )۷۵ جهان(- عمان )۷۸ جهان(
تیم ملی فوتبال ایران در مهرماه ۱400 در دو دیدار در چارچوب مســابقات 
انتخابــی جام جهانی 2022 به میدان می رود. ابتــدا در امارات برابر این تیم دو 
امتیازی قرار می گیرد و سپس در ورزشگاه آزادی میزبان  کره جنوبی خواهد بود.

پیروزی برزیل و آرژانتین در شب درخشش مسی
رقابت هــای انتخابی جــام جهانی در 
قــاره آمریکای جنوبی بــا برتری تیم های 
برزیل و آرژانتین همــراه بود زبه گزارش 
ایرنا، رقابت هــای انتخابی جام جهانی در 
قــاره آمریکای جنوبی بامــداد روز جمعه 
۱۹ شــهریورماه در شرایطی پیگیری شد 
که برزیل بــا برتری برابر پــرو همچنان 

صدرنشــین مرحله مقدماتی جام جهانی منطقه آمریکای جنوبی باقی ماند. در 
این بازی ریبرو و نیمار گل های سلســائو را به ثمر رساندند تا این تیم از ۸ بازی 
خــود با 24 امتیاز در صدر جدول این منطقه قرار بگیرد. در دیگر بازی آرژانتین 
باهت تریک لیونل مسی فوق ستاره خود با نتیجه 3 بر صفر بولیوی را از پیش رو 

برداشت.  در سایر دیدارهای برگزار شده نیز این نتایج به دست آمد:
کلمبیا 3 - شیلی ۱

اروگوئه ۱- اکوادور 0
پاراگوئه 2 - ونزوئلا ۱ 

اعلام بازنشستگی گاس هیدینگ از دنیای مربیگری
دوران  پایــان  از  هلنــدی  ســرمربی 
مربیگــری خــود خبــر داد.  بــه نقل از 
مــارکا، دوران مربیگری گاس هیدینک به 
پایان رســید و اعلام کرد دیگر در فوتبال 
مربیگری نخواهد کرد. هیدینک ۷4 ساله 
در اوایل ســال 202۱ با کرونا نیز مبارزه 
کرده بود. این امــر او را مجبور کرد موقتاً 

در تیم ملی کوراسائو، کار را به دست پاتریک کلایوورت بسپارد و از این تیم دور 
باشد و اکنون دیگر در این تیم مربیگری نمی کند. هیدینک می گوید: من با رییس 
)فدراســیون( صحبت کردم و به این نتیجه رسیدیم که با حرکت تیم در مسیر 
جدید، بهتر اســت من بروم. من به طور کلی مربیگری را متوقف می کنم. من به 
دلیــل کرونا مدتی از میادین دور بودم و در انتخابی جام جهانی ناموفق بودیم و 
نتوانستیم در جام طلایی شرکت کنیم. دوران مربیگری هیدینک در سال ۱۹۸2 
با گرافشاپ آغاز شد و او را به آیندهوون، رئال مادرید، والنسیا، رئال بتیس، چلسی 

و تعداد بی شماری دیگر در فوتبال باشگاهی و بین المللی برد.

رونمایی از خودروهای لوکس اهدایی پوتین
 به ورزشکاران المپیکی روس

وزیر ورزش روســیه خودروهای اهدایی 
ولادیمیر پوتین به مدال آوران روســیه در 
المپیک را اعلام کرد.  به نقل از اکســپرس، 
اولگ ماتیتسین سرپرســت وزارت ورزش 
روسیه در مجمع اقتصادی این کشور گفت: 
امســال قرار اســت خودروهای بی ام و به 

مدال آوران المپیکی های روســیه اهدا شود. وزیر روسی خاطرنشان کرد که این 
موضوع توسط صندوق حمایت از المپیک تحت نظارت است. این خودروها غیر از 
پاداشی است که این ورزشکاران برای کسب مدال دریافت کردند. بر این اساس 
برنــدگان مدال طلا خودرو BMW X6، برندگان مدال نقره - BMW X4 و 
برندگان مدال برنز BMW X3 دریافت خواهند کرد. همه خودروها در روسیه 
مونتاژ می شــوند. روس ها در المپیک تابستانی توکیو ۷۱ مدال کسب کردند که 
20 مدال از بالاترین استاندارد برخوردار بود. در نتیجه تیم روسیه در رده بندی 

کلی مقام پنجم را کسب کرد.

بشار رسن یک ماه خانه نشین شد
هافبک تیم ملی فوتبال عراق به خاطر آســیب دیدگــی برابر ایران یک ماه 
خانه نشین شد.  به نقل از اســپورت، بشار رسن در دیدار برابر ایران در انتخابی 
جام جهانی مصدوم شد و نتوانست به بازی ادامه دهد. آسیب دیدگی این بازیکن 
جدی اســت و او تا چهار هفته نمی تواند در میادین حاضر شــود. به این ترتیب 
بشــار دیدار بعدی تیم ملی فوتبال عراق برابر لبنان در انتخابی جام جهانی را از 

دست داد.

دروازه بان اتریشی در تست های پزشکی سپاهان
دروازه بان فصل گذشته پانتولیکوس یونان به زودی با سپاهان قرارداد می بندد. 
به گزارش ایسنا، کریستوفر نت، دروازه بان اتریشی فصل گذشته پانتولیکوس 
یونان پس از توافق با سپاهانی ها و حضور در ایران در آستانه عقد قرارداد با این 
باشگاه قرار دارد. این دروازه بان اکنون در حال گذراندن تست های پزشکی خود 
است تا به زودی جمع شــاگردان محرم نویدکیا اضافه شود. نت 3۱ ساله است 
و ســابقه بازی در استریا وین، لوستناو، اف ســی واکر اتریش، هافنهایم آلمان و 

پانتولیکوس یونان را در کارنامه خود دارد.

اخبار کوتاه

رئیس فدراسیون فوتبال ایران در قطر با رئیس فیفا دیدار 
کرد.

به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، در جلسه ای 
که ظهر دیروز در قطر برگزار شد، اینفانتینو از فوتبال ایران 
بــه عنوان یکی از بهترین های آســیا نام بــرد و افزود: من 
هواداران فوتبال ایران را دوست دارم، بازی ایران_اسپانیا را 
در کازان از نزدیک تماشا کردم و شور و اشتیاق بی وقفه ای 
که تماشا گران ایرانی نسبت به تیم ملی ایران داشتند برایم 

بسیار جالب بود.
اینفانتینــو ادامــه داد: در مــدت کوتاهی که ریاســت 
فدراســیون فوتبال ایران برســرکار آمده، تغییرات مثبت 
بســیاری مشــهود بوده که یکی از مهم ترین آنها توجه به 

فوتبال بانوان بوده است.
رییس فیفا خاطر نشان کرد: از سوی دولت ایران تعهداتی 
در قبال اساسنامه فدراسیون فوتبال وجود دارد که بهتر است 

در تاریخ مقرر انجام شود و به تایید نهادهای ذیربط برسد.
وی گفت: پیگیری فدراسیون فوتبال در بحث میزبانی و 
VAR اصرار بر آن ستودنی است و امیدوارم دو مسئله مهم
و حضور بانوان در ورزشگاهها حل شود و بازی ایران_کره به 

میزبانی تهران با حضور زنان و VARبرگزار شود.

در این دیدار عزیزی خادم از اینفانتینو دعوت کرد تا در 
یکی از بازی هایی که به میزبانی ایران برگزار می شــود، در 
کشورمان حضور داشــته باشد و در ورزشگاه تماشاگر ویژه 

بازی تیم ملی شــود. اینفانتینو نیز این دعوت را پذیرفت و 
مقرر شد تا فدراسیون ایران از فدراسیون کشورهای همجوار 
و همچنین قطر هم رسماً دعوت کند تا آنها هم در آن زمان 

به ایران ســفر کنند. یکی دیگر از پیشــنهاداتی که عزیزی 
خادم داشت و مورد موافقت اینفانتینو قرار گرفت، برگزاری 
بازی خیریه بین دوتیم ستاره های ایران و ستاره های فیفا به 
میزبانی ایران بود که در آینده ای نزدیک برگزار خواهد شد.

رییس فدراسیون فوتبال کشورمان نیز به اینفانتینو گفت: 
افراد وقتی خالصانه و با قلب شان کار می کنند نتایج بهتری 

می گیرند.
وی دلیــل موفقیت فیفا در ســالهای اخیــر را دوری از 
حاشیه ها، شــخصیت انعطاف پذیر اینفانتینو، رعایت اصول 

حرفه ای و دخالت ندادن سیاست در فوتبال دانست.
در پایــان اینفانتینو جوان بودن عزیزی خادم و توجه به 
دیپلماسی در فوتبال را به عنوان دو عنصر مهم و زمینه ساز 
موفقیت ســتود و گفت: امیدوارم هــم به لحاظ فنی و هم 
دیپلماســی فعال باشید چرا که در همین مدت نیز رویکرد 
فدراسیون فوتبال ایران را در این دو حوزه متفاوت از همیشه 

دیدم.
در این دیدار مقرر شــد در ســفر ســال آینده میلادی 
به ایران، با رییس جمهوری ایــران دیدار کند. رییس فیفا 
خاطرنشــان کرد می خواهد ایشــان را در جریان فوتبال و 

فعالیت های مربوط به آن قرار دهد.

تیــم ملی والیبال ایــران در هفته پیش رو 
باید در مسابقات قهرمانی آسیا به میدان برود؛ 
رقابت هایی که می تواند آغاز دورانی جدید برای 

والیبال کشور باشد.
به گزارش ایرنا، والیبال ایران سال عجیبی 
را پشت سر می گذارد. در آغاز سال، فدراسیون 
والیبال از »آرمان بزرگ« خود خبر داد. هدف، 
رســیدن به مرحله نیمه نهایی المپیک توکیو 
بود و برای رسیدن به این جایگاه رویایی، یک 

سرمربی نامدار هم به خدمت گرفته شد.
ولادیمیر آلکنو با ســابقه قهرمانی المپیک 
به ایران آمد تا ایــران را به آن »آرمان بزرگ« 
نزدیــک کند. لیگ ملت ها قرار بود جایی برای 
کســب تجربه جوان ها باشد و به همین دلیل 
نتایــج ضعیف ایران نادیده گرفته شــد. اما در 
المپیک، ایران نتوانســت از پس ژاپن و کانادا 
برآید و در همان مرحله گروهی حذف شــد تا 

آرمان بزرگ به ناکامی بزرگ تبدیل شود.
پس از المپیک، ســعید معــروف کاپیتان 

باتجربه ایــران از تیم ملــی خداحافظی کرد. 
حــالا والیبال ایران باید خــود را برای دورانی 
جدید آماده کند. ســیدمحمد موســوی هم 
دیگر فاصله زیــادی تا خداحافظی از تیم ملی 
ندارد. امیر غفور هم که در ســال های اخیر با 
مصدومیت های زیادی روبرو بوده، دیگر مهره ای 
نیســت که همیشــه بتوان روی او اتکا کرد. 
پیش تر هم که بازیکنانی مثل مهدی مهدوی، 
شهرام محمودی و عادل غلامی از تیم ملی رفته 
بودند. بله، دوران نسل طلایی والیبال ایران به 

سر رسیده است.
هدایت تیم ملی ایران در مسابقات قهرمانی 
آســیا به بهروز عطایی سپرده شــده و او تیم 
را بــا ترکیبــی جوان تر از گذشــته راهی این 
مسابقات می کند. از میان ۱2 بازیکن حاضر در 
المپیک فقط پنج نفر در فهرست نهایی عطایی 
حضور دارنــد. میلاد عبادی پور، میثم صالحی، 
امیرحسین اســفندیار، اسماعیل مسافر، جواد 
کریمــی، علی رمضانی، صابــر کاظمی، امین 

اســماعیل نژاد، علی اصغر مجرد، رضا عابدینی، 
امیرحســین توخته، مهدی جلوه، محمدرضا 
حضرت پــور و ابوالفضل قلی پــور ۱4 بازیکنی 
هســتند که برای شــرکت در این مســابقات 

انتخاب شده اند.
اگر المپیک توکیو پایان دوران نسل طلایی 
والیبــال ایران بــود، قهرمانی آســیا در ژاپن 
می تواند آغازی بر یک نسل تازه باشد. والیبال 
ایران این فرصت را دارد که در همان کشــور 
دوباره خود را آمــاده روزهای بهتر کند. فقط 
سه ســال تا المپیک بعدی باقی مانده است و 
بیشتر بازیکنان حاضر در این فهرست، در زمان 
المپیــک پاریس از نظر ســنی به اوج پختگی 
ورزشی خود می رسند. کسی چه می داند، شاید 

ژاپن محل تولد یک نسل طلایی تر شد.
میلاد عبادی پور کاپیتــان جدید تیم ملی 

والیبال ایران
تیم ملی والیبال ایــران در مرحله گروهی 
مسابقات قهرمانی آسیا با پاکستان، هنگ کنگ 

و تایلند همگروه اســت. این مسابقات از 2۱ تا 
2۸ شــهریور برگزار می شود و برنامه مسابقات 
ایران در مرحله گروهی رقابت ها به شــرح زیر 

است:
یکشنبه 2۱ شهریور، ساعت ۱0:30، ایران 

- هنگ کنگ
دوشنبه 22 شهریور، ساعت ۱0:30، ایران 

- تایلند
سه شــنبه 23 شهریور، ســاعت ۵، ایران - 

پاکستان

ورزش ایران در سال های اخیر با مشکل عمیق کمبود ورزشکاران در رشته های 
مدال آور همچون کشتی و تکواندو و... دست به گریبان بوده و همین باعث شده 

پادگان این رشته ها خالی از نفراتی باشد که قرار است آینده آن را بیمه کنند.
ورزش ایران، قریب به یک دهه اســت که مشــکلات ریز و درشت مختلفی 

دست به گریبان است. 
پس از درخشش ورزشکاران کشورمان در المپیک لندن، کم کم ورزش های 
سرآمد و شاخص همچون کشتی، تکواندو و وزنه برداری در سراشیبی سقوط قرار 
گرفتند و با یک شیب ملایم، به سمت دره حرکت کردند. دره ای عمیق که حالا 
به نظر می رســد ورزش ایران دقیقا در ته آن ایستاده و برای بیرون آمدن از آن، 
به همتی عظیم و مدیریتی با درایت نیاز دارد. امری که هم به وقوع پیوستن اش 

سخت است و هم طاقت فرسا.
چندی پیش علیرضا دبیر، رئیس فدراســیون کشــتی در اظهار نظری گفت 
که روزگاری جمعیت کشــتی گیران کشور رقمی قریب به یک میلیون نفر بود و 
حالا این عدد میل کرده به ســمت جمعیتی صد هزار نفری. این سخن علیرضا 
دبیر نه تنها درباره کشــتی، که مصداق کاملی از ورزش ایران اســت و آیینه ای 
تمام نما برای نمایش وضعیت فعلی این حوزه. بی شــک ورزش ایران سال هاست 
با چالش عمیق کمبود نیروی انســانی و کاهش این سرمایه ها دست و پنجه نرم 
می کند. معضلی که خروجی آن باعث شده تا در رشته های مختلف، همواره شاید 
تعداد ورزشــکاران و به دنبال آن کاهش استعدادها و نفرات مستعدی باشیم که 
می توانند در کشور و خارج از کشور بدرخشند و برای ایران افتخار کسب کنند.

از کشتی و وزنه برداری تا تکواندو و دیگران؛ 
خزان رشته های مدال آور

بدون شک برای موفقیت ورزش یک کشور، لازم است تا تمرکز بر روی تمام 
رشته ها باشد و تنها به چند رشته خاص اکتفا نشود. اما ورزش ایران سال هاست 
با این حلقه مفقوده مواجه اســت و بار مــدال آوری آن در میادین مهم همچون 
المپیک بر دوش رشته هایی همچون کشتی، وزنه برداری، تکواندو و ... است. در 
المپیک های قبل، ایرانی ها همیشه در انتظار روزهای پایانی مسابقات بودند تا با 
ورود ورزشکاران این رشته ها به دهکده مسابقات، موتور مدال آوری کاروان روشن 
شود اما در المپیک های ریو و توکیو عملا دیدیم که شبح ناکامی بر سر رشته های 

مدال آور سایه انداخت تا آن ها هم حرفی برای گفتن نداشته باشند. 
همه این ها بیانگر آن است که نمودار کیفی و کمی این رشته ها افت محسوسی 
داشته تا این سوال پیش بیاید که گره کور این مشکل کجاست و چرا هیچ مدیر 
و وزیــری نمی تواند آن را باز کند؟ کشــتی ایــران روزگاری پادگانش پر بود از 
ستاره های درخشــان اما امروز در بعضی اوزان بسیار درخشان است و در برخی 
اوزان در حسرت یک ستاره متوسط. وزنه برداری که زمانی با یک- دوجین مدال 
از المپیک بر می گشــت امروز فقط ســایه ای از آن روزها را دارد و به کسب یک 

مدال در المپیک می بالد. تکواندو و سایر رشته ها هم همین داستان را دارند.

ورزش خوب محصول اقتصاد خوب است
ورزش خوب محصول اقتصاد خوب اســت. این سخن بی شک تبدیل به یک 
اصل در بین تمام ورزش ها شده که هر جا اقتصاد پویا باشد، ورزش هم به دنبال 
آن به موفقیت می رسد. نمونه آن را می توان در المپیک توکیو دید که کشورهایی 
بر صدر جدول آن رقابت ها تکیه زدند که ابر قدرت های اقتصادی دنیا هســتند. 
بهترین نتایج ایران هم دقیقا در المپیک 20۱2 و زمانی رقم خورد که کشــور از 
نظر صادرات نفتی یک شــرایط خوب را سپری می کرد و آمار بیشترین فروش 
نفت را داشــت. همــه این ها به مدد ورزش می آید تا تقعر نمودارش به ســمت 
بالا باشد اما مشکل آنجاســت که در بین مدیران ورزش ایران، اقتصاد ورزش و 
درآمدزایــی برای تامین منابع عملا محلی از اعراب ندارد و در دایره لغات شــان 
تعریف نشده. افرادی که عادت کرده اند دستشان در جیب دولت باشد و همان را 
هــم بی هیچ برنامه ای حیف و میل کنند. عموما نفراتی در راس کار می آیند که 
نه با اقتصاد ورزش آشــنایی دارند، نه سواد جذب اسپانسر و تلاش برای تامین 
هزینه ها. از طرفی بودجه اندک وزارت خانه هم کفاف مشــکلات را نمی دهد تا 

این گره کور و کور تر شود.
ورزش ایران و داستان گل و بیابان

شاید بدبینانه باشد اما اگر در برای ورزش ایران بر همین پاشنه بچرخد، باید 
آن را به ماجرای بیابانی تشبیه کرد که هرچقدر هم یک گل زیبا را در آن بکاری 
و آن را آبیاری کنی، هیچ سرنوشــتی جز نابودی و پژمردگی نخواهد داشت؛چرا 
که ورزشکارانی که شب و روز سختی می کشند، از جان مایه می گذراند و عمری 
را صرف موفقیت می کنند به کم ترین حق و حقوق شــان هم نمی رسند و همین 
خود می تواند به آفتی برای دور شــدن نسل های جدید از ورزش و باشگاه هایش 

تبدیل شود. 
وقتی فدراســیون وزنه برداری به تنها مــدال آورش در المپیک ۱00میلیون 
پــاداش می دهــد و اداره ورزش مازندران تنها ســی میلیون به حســن یزدانی 
می پردازد، نباید انتظار داشــت نســل جدیدی از دل ورزش ایران ســر بر آورد 
و برایمان آینده ورزش را بیمه کند. همه این ها تنها مشــتی اســت از خروارها 
مشــکلات ورزش ایران که سال هاست زیر آوار بی تدبیری مدیرانی دفن شده که 
با مدیریت نابودگر خود، رشته هایی همچون وزنه برداری و تکواندو را از عرش به 
فرش آوردند تا هم بعد قهرمانی آن ها را نابود کنند و هم بعد استعدادیابی اش را. 
مدیرانی که اتفاقا هیچ وقت ناکامی خود را نمی پذیرند، به صندلی های چســبان 
خود تکیه داده اند، به دوربین زل می زنند و به گونه ای سخن می گویند که بعید 
نیســت روزی مردم کوچه و خیابان را مقصر ناکامی جلوه دهند تا خودشــان و 

سبک و سیاق مدیریتی شان.
مراد محمدی دارنده مدال برنز المپیک آتن:

آینده افراد در ورزش هایی همچون کشتی مبهم است
مراد محمدی قهرمان کشــتی آزاد جهان درباره کاهش آمار ورزشــکاران به 

خصوص در رشته هایی همچون کشتی گفت: در هر رشته بعد تبلیغات و رسانه ای 
اهمیت بالایی دارد. یعنی خانواده ها باید متقاعد شوند که آن ورزش چه آینده ای 
دارد تا فرزندان شان را به سمت آن هدایت کنند. در کشتی اما این مسئله ضعیف 

است و مشکل ساز شده.
وی ادامه داد: بحث دیگری که در کشتی مطرح است این است که ما روزگاری 
یک لیگ باشــکوه داشتیم که در سراســر ایران شور و هیجان را جاری می کرد. 
برخی روزها در هشــت شهر مختلف کشور مســابقات با حساسیت بالا برگزار 
می شد و وقتی سالن ها پر از جمعیت می شد، افرادی که پشت درها مانده بودند، 
آن را می شکســتند تا هر طور شده وارد سالن شوند اما امروزه چنین فضایی را 
در کشتی نمی بینیم که خود باعث کاهش تمایل افراد به سمت کشتی می شود.

محمدی افزود: در برخی ورزش ها به خصوص کشتی، آینده افراد مبهم است. 
در فوتبال یک نفر اگر نفر دهم باشد باز هم می داند که از نظر مالی تامین می شود 
و مشــکلی ندارد اما در کشتی صرف از نظر نفرات اول یا دوم، بقیه هیچ عایدی 
مالی ندارند و نمی دانند سرانجامشان چه می شود. هرچند همان نفرات اول و دوم 

هم مشکلات زیادی دارند.
تخم کاشتن در شوره زار ورزش ایران بی حاصل است

دارنده مدال برنز المپیک 200۸ آتن در کشتی آزاد، دلیل این امر را بی میلی 
اسپانســرها به حضور در فضای ورزش و نبود بودجه های مناســب عنوان کرد و 
گفت: در اســتانی مانند مازندران خیلی ها به دلیل عشق و علاقه ای که دارند به 
سمت ورزش می روند و از جیب هزینه زیادی می کنند تا به موفقیت برسند اما در 
سایر نقاط این مشکل وجود دارد که چون ورزش آورده مالی ندارد، افراد رغبت 
نمی کنند به سمت آن بروند. محمدی ادامه داد: سال های قبل و وقتی من کشتی 
می گرفتم قراردادهای ما با ورزشکاران بسکتبال و والیبال به یک اندازه بود. الان 
این ورزشکاران قراردادشان بسیار افزایش یافته اما کشتی گیران هنوز هم با مبالغ 
چند سال پیش قرارداد می بندند. همین هم باعث می شود در رشته های مختلف 

پشتوانه مناسبی نداشته باشیم و با کمبود نفرات مواجه باشیم.
قهرمان اسبق کشتی جهان حل این مشکلات را نیازمند کار  دقیق و اصولی 
دانســت و گفت: برای رفع این مشکلات باید کارهای کارشناسی شده و اصولی 
صورت بگیرد تا مشــکلات به خوبی شناسایی شــوند و بعد از آن بتوان با تدبیر 
درست آن ها را رفع کرد وگرنه وضعیت ورزش به همین روال ادامه می یابد و هیچ 
گره ای از کار باز نمی شــود چرا که وقتی اوضاع همین طور باشد، من به شخصه 

رغبت نمی کنم فرزندم را به سمت ورزش بفرستم و سایرین هم همینطور.
خبرآنلاین

اینفانتینو خطاب به رئیس فدراسیون فوتبال ایران:

  امیدوارم دو مسئله مهم VARو حضور بانوان در ورزشگاه ها حل شود

قهرمانی آسیا آغاز دوران جدید در والیبال ایران

ورزش ایران و چالش کمبود ورزشکاران

بی حاصل بودن »کاشتن« در شوره زار ورزش ایران
امیررضا احمدی

ســرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: در 
شــرایطی که باید عازم تاجیکستان می شدیم 

شوک مدیریتی به تیم وارد شد.
به گــزارش فوتبالی، یحیــی گل محمدی 
درمــورد وضعیت تیم فوتبال پرســپولیس در 
آســتانه دیدار با استقلال تاجیکستان در لیگ 
قهرمانان آسیا اظهار داشت: اتفاقاتی که رخ داد 
کمی غیر قابل پیش بینی بود. در شرایطی که 

باید عازم تاجیسکتان می شدیم شوک مدیریتی 
به تیم وارد شــد. دوست داشتیم که سمیعی 
در تیم باشد، اما این اتفاق رخ نداد. از زحمات 
و تلاش های وی تشــکر می کنــم. به هر حال 
صدری آمد و کارها دنبال می شــود و مشکل 
خاصی از این بابت وجود ندارد و امیدوارم تاثیر 

منفی روی تیم نداشته باشد.
وی درخصــوص خرید کی روش اســتنلی 

گفت: ما خیلــی تلاش کردیم برای اینکه یک 
بازیکن خارجی بگیریم. نمی خواهم نامی بیاورم، 
اما فدراســیون مجوز را صادر نکرد. مسابقات 
حســاس و ســختی را در پیش داریم و انتظار 
داشتیم که حداقل به باشگاه های بدهکار اجازه 
می دادند که یک بازیکــن بگیرند، اما اینگونه 
نشــد و مجبوریم با همین شرایط ادامه دهیم.   
وی خاطرنشان کرد: قانونی که وضع شده فقط 
برای پرسپولیس است و اگر از ابتدا می گفتند 
که فقط ما نمی توانیم بازیکن بگیریم کار راحت 
تر بود. برخی دیگر از تیم ها در همین شــرایط 
می تواننــد بازیکن بگیرند. تناقــض گویی در 
بین مسئولان فدراسیون هم به چشم می آید. 
قانونی که وضع شده شفاف نیست و باشگاه ها 
ســردرگم شــده اند. خروجی این قوانین عدم 
یارگیری پرســپولیس و جذب بازیکن توسط 
سایر تیم ها اســت. این کار بی انصافی در حق 
تیمی است که در چند سال اخیر آبروی فوتبال 
ایران را خریده است. سهمیه هایی که به ایران 
داده می شــود به دلیل حضور موفق ما در جام 
باشگاه های آسیا است. ضمن اینکه در تیم ملی 

هم بیشترین بازیکنان و مربیان را به تیم ملی 
داده ایم. مــن روی این موضوع بحث دارم که 
چرا با یک مربی که با باشگاه خود قرارداد دارد، 
قرارداد جدید برای تیم ملی امضا می کنند. ما 
با این موضوع کنار آمدیم چون این افتخار در 
نهایت برای ما هم هست. همیشه باشگاه ما به 
فدراسیون ســرویس داده است و این موضوع 

منطقی نیست.
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در خصوص 
عملکرد این باشــگاه در فصل نقل و انتقالات، 
عنــوان کرد: دو بازیکنی که از ما جدا شــدند 
از بازیکنان اصلی تیم ملــی بودند. مغانلو هم 

شرایط خیلی خوبی داشت.
 رسیدن به شرایط گذشته با بازیکنان جدید 
نیاز به زمان دارد، اما ما این فرصت را نداشتیم. 
برای بازی با اســتقلال ســه بازی دوستانه با 
امیدها و دانشجویان و گل گهر داشتیم. غیر از 
بازی با گل گهر، دو بازی دیگر یک طرفه بود و 
نمی شد که ارزیابی دقیقی از شرایط تیم داشت. 
بازیکنانی که جذب شدند عاشق این تیم بودند 
و پول رضایتنامــه خود را هم پرداخت کردند. 

بازیکنانی که ماندند هم پیشــنهادهای خوبی 
داشتند، اما باز هم پرسپولیس را انتخاب کردند. 
بــه هر حال ما تیم بزرگی داریم و هر بازیکنی 
آرزو دارد در آن بازی کند. گل محمدی افزود: 
هر کدام از بازیکنانی که ماندند می توانســتند 
به تیم های دیگر بروند و شــرایط مالی بهتری 
داشته باشــند، اما به هر حال تلاش می کنیم 
که برای بازی آینده هم شــرایط خوبی داشته 

باشیم.
ســرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در مورد 
بازی با اســتقلال تاجیکســتان، اظهار داشت: 
قطعاً بازی آســانی نیســت. به عنوان تیم اول 
صعود کرده و شــرایط در تاجیکستان متفاوت 
اســت. انگیزه بالایی دارد و فضای رســانه ای 
بسته ای دارند و حتی یک بازی هم از آنها پیدا 
نکردیم. چمن مصنوعی هم یکی از مشکلات ما 
است، اما ما هم پرسپولیس هستیم و بازیکنان 
نشان دادند که مرد روزهای سخت هستند. با 
دعای هواداران و انگیزه بازیکنان به دنبال کسب 
بهترین نتیجه هستیم. در پایان برای نمایندگان 

ایران در آسیا آرزوی موفقیت می کنم. 

گل محمدی: 

چرا با یک مربی که با باشگاه قرارداد دارد، برای تیم ملی قرارداد می بندند؟


